



Fryer Range  
炸炉系列



Swiss Quality at Unbeatable Prices

瑞士品质 本土价格

# Fryer Range

The Kolb Deep Fryer range is the result of joint-efforts between Kolb and Giles, the leading American food service equipment manufacturer. It is highly efficient and easy to operate, ideal for busy food service suppliers. Two models for your option: GC-1081 for larger volumes and GC-2087 for smaller quantities.

高比炸炉是高比公司和美国食品加工设备领导品牌Giles的合作结晶。高比炸炉工作效率高，操作简易方便，特别适用于繁忙而对食品品质要求高的餐饮公司。不同尺寸炸炉供选择：GC-1081 炸鸡炉，GC-2087 双篮炸炉。



GC-1081

Extremely fast temperature recovery, high working efficiency  
回温快，工作效率高

- ◆ The oil temperature can quickly recover to its pre-set level, ensure good food quality  
油温度可以在极短时间内恢复到设定温度，保证理想的油炸效果
- ◆ GC-1081 can handle up to 24 pounds of chicken for each frying cycle, ideal for heavy duty production requirements. GC-2087 is equipped with two baskets to handle different food separately  
炸鸡炉一次最多可以油炸24磅鸡肉，尤其适合高强度的工作环境；双篮炸炉配置两个炸篮，方便分开处理不同的食材
- ◆ The automatic oil filtration system allows to finish washing, rinsing, draining and filtering the oil in one cycle, largely extending the lifetime of the oil  
高效的自动滤油系统可以在一个工作周期里完成食油的洗涤，漂洗，排出和滤油程序，有效提高食油的使用次数



## Convenience and safety 便捷安全，操作简单

- ◆ PCB control panel, more accuracy in controlling and adjusting oil temperature and working time  
电子面板控制，更准确控制油温和油炸时间
- ◆ The Deep Fryer GC-1081 is equipped with an automatic basket lifter which allows easy moving up and down of the kettle  
炸鸡炉 GC-1081 配备自动炸篮升降台，方便摆放和取出食品，尤其适用于大量食品的制作
- ◆ Thermostat to prevent oil overheating  
自动恒温系统，避免油温过高
- ◆ Easy to use, even unskilled staff can operate after a simple training  
操作方便，只需简单培训，门店人员就可轻松操作
- ◆ Solid stainless steel construction to withstand harsh conditions in commercial applications and allow easiest cleaning  
全不锈钢结构，结实耐用，而且便于清洁



GC-1081

## Double-Basket Fryer, ideal for applications where space is limited 适合在有限空间操作的高比双篮炸炉

- ◆ The matching fryer for GC-4012 to form the 2 in 1 solution for food process and air purification, ideal for franchising chain concepts  
可与高比无排放烟罩配合组成 GC-4012 二合一组合，食品加工和油烟过滤一步到位，尤其适合连锁店或者加盟连锁的需求
- ◆ Compact design, ideal for limited space  
双篮炸炉设计紧凑，体积小，尤其适用于空间有限的工作间
- ◆ Two timers allow using the two frying basket at different time, ideal for busy but small settings  
配备两个炸篮和两个定时器，可以分别控制两个炸篮的食品加工，特别适合空间狭小而繁忙的客户



GC-2087

### Cooperation between KOLB & GILES

Giles Enterprises, Inc., is a privately held corporation that has achieved success for its customers by bringing them new profit opportunities in the U.S. and international markets. Founded in 1952, Giles Enterprises, Inc. combines innovative ideas and dependable equipment designs to help food service operators meet the changing needs of the market. The cooperation between Kolb and Giles started from 2007 when Kolb was the agent of Giles Deep Fryer range which has now been produced in Kolb's production site in China. The Ventless Hood range is another joint-project between the two since 2009.

### KOLB与Giles的合作

Giles Enterprises, Inc 成立于1952年，是美国著名的食品设备生产厂家之一，主要专注于设计和生产各类油炸食品设备和各式排烟系统。高比和Giles的合作始于2007年炸鸡炉的技术合作，而无排放烟罩系列在中国的生产则是两家公司在2009年开始的另一合作项目。

### Kolb Donut Fryer 高比甜甜圈炸炉

The Kolb Donut fryer is designed for kitchens where space is limited, it is highly convenient and safe to use.

高比甜甜圈炸炉是一款为有限工作空间特别设计的甜甜圈专业炸炉，具备高实用性和操作简便的特性。



GC-2038

### Convenience 实用性高

- ◆ Compact design, requires only limited space  
体积小，节省空间
- ◆ Equipped with four castors for easy mobility and two frying kettles for your better convenience  
配备四个脚轮，方便移动，给您更多的灵活性，标配两个炸篮，为您提供更大的便利
- ◆ Besides donuts, various other foods can be fried  
除了甜甜圈，还可以用于油炸各种食材，用途广泛



### Easy and safe to operate 操作简便安全

- ◆ The frying kettle has two handles to lift the food out of the oil easily  
油炸篮配有两个手柄，方便把油炸好的食材取出
- ◆ The stainless steel lid can avoid the hot oil to spill and save energy  
不锈钢盖子可以预防热油溢出，操作更安全
- ◆ Thermostat to prevent oil overheating  
自动恒温系统，避免油温过高
- ◆ Stainless steel structure, built to last a life time while easy to clean  
全不锈钢制造，结实耐用且方便清洁

The compact and highly efficient Kolb Ventless Hood and Double-basket Fryer combination (GC-4012)  
小巧高效的高比无排放烟罩双篮炸炉组合

- ◆ The 2 in 1 solution with Fryer and Ventless hood, ideal for franchising chain concepts  
双篮炸炉和无排放烟罩二合一，提供无以伦比的便利，是推广加盟连锁理念的好帮手
- ◆ The 3-stage Air Purification System provides you with a more environmental friendly and cost-efficient air purification solution  
独特的3步空气净化系统，为您提供更环保更经济实惠的空气净化解决方案
- ◆ Mobile, easy to move to your new site without the trouble of rebuilding everything  
组合可灵活移动，避免因搬迁而造成的浪费
- ◆ Easy to operate and install, low maintenance cost  
方便操作和安装，维护成本低
- ◆ Certified as environmental friendly product by Guangzhou Association of Environment Protection Industry  
产品获得广州环境保护产业协会环保产品认证，空气净化水平达到相关的国家要求标准



GC-4012

Technical Data	DEEP FRYER 炸鸡炉	Double-Basket FRYER 双篮炸炉	DONUT FRYER 甜甜圈炸炉
Model-Nr. 型号	GC-1081	GC-2087	GC-2038
Dimension when opened (WxDxH)(mm) 展开尺寸(宽/深/高)(毫米)	660x1030x1100	450x900x1050	1270x500x1170
Basket Dimension (WxDxH)(mm) 炸框尺寸(宽/深/高)(毫米)	N/A	N/A	500X430X60
Frying Kettle Dimension (WxDxH)(mm) 炸油缸尺寸(宽/深/高)(毫米)	N/A	N/A	550x450x152
Voltage (V) 电压(伏)	400V/3ph/50~60Hz	400V/3ph/50~60Hz	230V/1ph/50~60Hz
Weight(KG) 重量(千克)	200	100	84
Current(A) 电流(安培)	28	27.6	27.3
Power(kW) 功率(千瓦)	18	18.2	18
			3.3

Swiss Quality at Unbeatable Prices  
瑞士品质 本土价格



## About us | 高比简介

Kolb Huizhou is the member of the Kolb Group from Switzerland. Since more than 30 years, Kolb Switzerland introduced the most advanced German and Swiss baking equipment to China, with the main focus on 5-star hotels and other clients in need of advanced bakery equipments. The production facilities in Huizhou were established in 2005 aiming at providing high quality baking equipment at much more affordable prices to customers all over the world.

Today, Kolb works side by side with bakers in more than 30 countries and our distribution network is still growing thanks to the fact that our international engineering team is able to offer the state-of-art equipment perfectly integrating the traditional European baking techniques with individual customer requirements.

惠州高比烘焙设备有限公司是瑞士高比集团属下的成员。自从三十多年前瑞士高比就已经开始把德国和瑞士的最高端烘焙设备带入中国，主要是高端酒店客户。2005年，高比在中国广东惠州成立生产基地，希望以更加优惠的价格把高质量的烘焙设备供应给世界各地的烘焙专业人士。

今天，高比产品已经行销三十多个国家。高比的国际工程团队总是努力把欧洲的传统烘焙工艺和现代科技融合在一起，力求给客户提供最先进的烘焙设备，再配合以客户至上为宗旨的高比服务团队，我们希望高比能成为您可信赖的合作伙伴，为您的成功助一臂之力！

## The Fast Growing Distribution Network | 迅速扩展的高比全球销售网络



### Offices in Mainland [www.kolbcn.com](http://www.kolbcn.com)

Kolb Head Office  
高比惠州总部  
Kolb Huizhou Ltd.

Shatou Industrial Area,  
Yuanzhou Town,  
Boluo County, Huizhou City,  
Guangdong Province,  
China PC: 516123  
中国广东省惠州市博罗县  
园洲镇沙头工业区  
邮编: 516123

Contact Person/联系人:  
Ms Zhou/周小姐  
Tel: +86 752 6111 203 ext. 216  
Fax: +86 752 6111 201  
Mail: [info@kolbcn.com](mailto:info@kolbcn.com)

### China and Hong Kong | 中国大陆及香港分支 [www.kolb-hk.com](http://www.kolb-hk.com)

Hong Kong Office  
高比香港办事处  
Kolb (H.K.) Ltd.

Unit 201, Block B,  
Hoi Luen Industrial Centre,  
55 Hoi Yuen Road,  
Kwun Tong, Kowloon,  
Hong Kong  
香港九龙官塘开源道55号  
开联工业中心B座201室

Contact Person/联系人:  
Ms Wong/黄小姐  
Tel: +852 2516 6093  
Fax: +852 2516 6518  
Mail: [jwong@kolb-hk.com](mailto:jwong@kolb-hk.com)

Beijing Office  
高比北京办事处  
Kolb Huizhou Ltd.

Room 1915, LianRi International,  
NO.18 building, Nan Lang Jia Yuan,  
Chaoyang District, Beijing, China  
PC: 100022  
北京市朝阳区南郎家园18号楼  
恋日国际1915室  
邮编: 100022

Contact Person/联系人:  
Ms Liu/刘小姐  
Tel: +86 10 6568 5330  
Fax: +86 10 6568 3880  
Mail: [beijing@kolbcn.com](mailto:beijing@kolbcn.com)

Shanghai Office  
高比上海办事处  
Kolb Huizhou Ltd.

Room 8B6, Huafu Building,  
NO. 585 Long Hua Xi Road,  
Xuhui District, Shanghai,  
China PC: 200232  
上海市徐汇区龙华西路  
585号华富大厦8B6室  
邮编: 200232

Contact Person/联系人:  
Ms Long/龙小姐  
Tel: +86 21 6115 2081  
Fax: +86 21 6115 2095  
Mail: [shanghai@kolbcn.com](mailto:shanghai@kolbcn.com)